
Protokół z III Posiedzenia Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna w Lublinie, 
które odbyło się 26.04.2023 r. 
w siedzibie Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna przy ul. Kleeberga 12a o godz. 17.30

Prowadzący obrady: Przewodniczący Rady Dzielnicy Andrzej Zięba.
Obecni na posiedzeniu wg listy obecności - 17 członków Rady Dzielnicy, oraz 2 gości.
Na podstawie listy obecności stwierdzono prawomocność posiedzenia.
Porządek obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

1.  Prowadzący  posiedzenie  po  stwierdzeniu  jego  prawomocności  otworzył  posiedzenie.
Stwierdził na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczyło 17 członków Rady
Dzielnicy, co stanowiło wymagane quorum. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.
2. Informacja o konieczności zmiany porządku posiedzenia o:

a.  podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały nr 10/II/2023 z dnia 29 marca 2023
w  sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Dzielnicy  Kalinowszczyzna  oraz
uchylenia  uchwały  nr  11/II/2023  w  sprawie  powołania  Przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna.
b.   wybór członków Komisji Rewizyjnej.
c.   wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
d.   przeprowadzono głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad: większością głosów
(15 za, 1 przeciw, 1 głos wstrzymujący się) przyjęto nowy porządek posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały nr  12/III/2023  w sprawie uchylenia uchwał  nr 10/II/2023 i 11/II/2023
z 29.03.2023 r.
a.  przeprowadzono  głosowanie:  15  członków  za,  2  członków  przeciw.  Zgodnie
z głosowaniem uchwała wchodzi w życie.

4. Wybór członków Komisji Rewizyjnej.
a. zgłoszono kandydatury W. Miazgi, A. Skowronka oraz M. Ściuby. Przeprowadzono
głosowanie za zamknięciem listy. Jednogłośnie wszyscy głosowali za zamknięciem listy
kandydatów.
b. przeprowadzono głosowanie jawne: W. Miazga otrzymała 17 głosów, A. Skowronek
otrzymał 17 głosów, M. Ściuba  otrzymał 17 głosów. 
c.    jednogłośnie wybrano Komisję Rewizyjną w składzie: W. Miazga, A. Skowronek,   M.
Ściuba (zgodnie z protokołem wyborów). 

5. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
a. zgłoszono  kandydaturę  przez  R.  Adacha  –  A.  Skowronka.  Głosowanie
za zamknięciem listy.  Jednogłośnie ustalono zamknięcie listy.
b. przeprowadzono  głosowanie  jawne  za  wyborem  przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej:  jednogłośnie  17  głosów  za  wybrano  na  Przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej A. Skowronka.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za 2022 rok.
a. zapoznanie członków rady ze sprawozdaniem za rok poprzedniej kadencji - 2022 rok.
Przewodnicząca zarządu B. Harden odczytała i omówiła sprawozdanie, działalność Rady
w roku 2022 oraz wykorzystanie Rezerwy Celowej w omawianym roku. 
b. J.  Mulak postawiła zapytanie:  kto nie dopilnował i stracono 30 tys. zł z poprzedniej
niewykorzystanej Rezerwy Celowej na 2022 rok. Przewodniczący Rady A. Zięba wyjaśnił
ponownie, że zaszły nowe okoliczności i w porozumieniu z Urzędem Miasta nie udało się
wykonać tej inwestycji i wykorzystać wszystkich zaplanowanych środków finansowych,
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co na bieżąco było omawiane na posiedzeniach Rady i Zarządu Dzielnicy oraz jest opisane
w protokołach.
c.  Głosowanie  za  przyjęciem  sprawozdania:  14  głosów  za,  3  osoby  się  wstrzymały.
Sprawozdanie zostało przyjęte.
d. M. Ściuba - członek Komisji Rewizyjnej odczytał Wniosek o udzielenie absolutorium
Zarządowi Rady Dzielnicy za 2022 rok. Komisja Rewizyjna po zapoznaniu i wysłuchaniu
sprawozdania pozytywnie oceniła pracę Zarządu Dzielnicy za okres 01.01 – 31.12.2022 r.
e. głosowanie za przyjęciem uchwały nr  15/III/2023  w sprawie udzielenia absolutorium
Zarządowi Dzielnicy. 16 głosów za, 1 osoba wstrzymała się. Uchwała została przyjęta. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Rezerwy Celowej na 2023 rok. 
a.  I  Propozycja:  Przewodniczący  Rady  A.  Zięba  zaproponował  poniższe  propozycje:
1) remont schodów przy ul.  Tumidajskiego 18 (za 25 000 zł) Wycena Urzędu miasta to
18 000 zł,  inwestycja  priorytetowa  –  do  wyczerpania  środków,  2)  dokończenie  alejek
w wąwozie (140 000 zł),  3) dofinansowanie festynu z okazji  Dnia Dziecka (5 000 zł).
Wniosek  formalny  został  zgłoszony  przez  K.  Nosalewicz  przeciwko  powyższym
propozycjom.
b. Dyskusja nad stanem i remontem schodów. I. Malesa zgłosiła konieczność zwiększenia
środków na remont schodów do 40 000 zł z możliwością ich zwiększenia w trakcie prac.
Gość – Przewodniczący Komitetu blokowego w/w bloku zaproponował rozszerzenie prac -
przebudowę schodów, jednak z uwagi na czas i ilość pieniędzy możliwy tylko remont.
K. Nosalewicz poinformowała po raz kolejny że schody te są niebezpieczne.
c.  II  Propozycja  K.  Nosalewicz  do wykorzystania  Rezerwy Celowej:  1)  ok.  80 000 zł
remont schodów do wyczerpania środków, 2) 5 000 zł festyn, 3) 85 000 zł wąwóz;
d.  III  Propozycja  J.  Wójcik  do wykorzystania  Rezerwy Celowej:  1)  45 000 zł  remont
schodów do wyczerpania środków, 2) 5 000 zł festyn, 3) 120 000 zł wąwóz;
e. Głosowanie za wybranymi propozycjami na wykorzystanie Rezerwy Celowej. 
Za propozycją nr I: 3 głosy
Za propozycją nr II: 6 głosów
Za propozycją nr III: 7 głosów (wybrana)
f. Głosowanie nad przyjęciem uchwały  nr  16/III/2023  w sprawie przeznaczenia środków
z RC na 2023 rok: 14 głosów za, 3 głosy przeciw. J. Mulak kwestionuje projekt powyższej
uchwały,  nie  zgadza  się  na  tak  małą  kwotę  z  przeznaczeniem  na  remont  schodów.
Przewodniczący  A.  Zięba  zadał  pytanie  do  J.  Mulak  czy  zamierza  oprotestować
przegłosowaną uchwałę – odpowiedź „nie wiem”. 

8. Komunikaty i sprawy bieżące.
a. informacja  o  protokołach  –  każdy  ma  prawo  wnieść  uwagę,  poprawę,  protokół
zostanie przyjęty lub odrzucony.
b. tablica upamiętniająca cmentarz przy ul. Walecznych – propozycja żeby na  posiedzenie
zaprosić byłą radną dzielnicy do przedstawienia tego zagadnienia pozostałym członkom
Rady Dzielnicy. 
c. spacer z prezydentem planowany termin we wrześniu.
d. Budżet Obywatelski br. - zgłoszone są 3 projekty dot. naszej dzielnicy: D47, D84 i D22

9. Informacja Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy -
a. informacja m.in. o inwentaryzacji przyjętego sprzętu, kluczach do siedziby, 
b. zgłoszeniach o zaśmieceniach, dziurawych chodnikach i interwencji, koszach na śmieci,
c. akcja sprzątajmy Lublin, jerzyki – sprzątanie w klatkach, 
d. K. Nosalewicz zgłosiła problem przy parku Zawilcowa wylewającej się ze zbiorników,
stojącej i śmierdzącej wody,
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e. J. Mulak zapytała czy jest harmonogram dyżurów Rady, oraz poprosiła o wyjaśnienie co
działo się z Rezerwą celową przez ostatnią kadencję Rady Dzielnicy. Przewodniczący A.
Zięba przypomniał kwestię Rezerwy Celowej.

10. Zamknięcie posiedzenia. 
Kolejne  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  ustalono  wspólnie  w  terminie  12 czerwca  br.
a posiedzenie Zarządu Dzielnicy 6 czerwca br. 

Załączniki:
1) uchwała nr 12/III/2023 w sprawie uchylenia uchwały nr 10/II/2023 z dnia 29 marca 2023
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna oraz uchylenia
uchwały nr 11/II/2023 w sprawie powołania  Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej  Rady
Dzielnicy Kalinowszczyzna
2)  uchwała  nr  13/III/2023 w  sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Dzielnicy
Kalinowszczyzna
3) uchwała nr 14/III/2023 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady
Dzielnicy Kalinowszczyzna
4)  uchwała  nr  15/III/2023 w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Zarządowi   Dzielnicy
Kalinowszczyzna za 2022 rok
5) uchwała nr 16/III/2023 w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej
na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2023.

Podpis Sekretarza

………………………………………..

Protokół zatwierdzony w dniu  ………………….…….

Podpis Przewodniczącego obrad ………………………
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